

## Afdelingsmøde bestyrelsen afd 6 den 14.8.2018 ved Linda

Deltagere: Linda, Birthe og Anne-Grethe der skriverreferat

Bestyrelsen gennemgik de indkomne forslag til mødet i sep. – der er usikkerhed om dato, A-G undersøger

Forslag vedlægges som bilag

Anne-Grethe skriver referat af mødet i sept.

Angående P er der igen stigende problemer med at bl.a. tyske skole og hotel gæster bruger vores P plads

Vi ønsker at Søbo igen sender dem brev herom

Rengøring i kælder, trappeindgange mm ikke optimal, om dette skyldes manglende tid eller pirotering

Ønsker vi belyst før mødet i sept. – A-G tager kontakt til Søbo herom, så vi kan svare til mødet

Rengøring og altaner er gjort ved brug af lang slange, det bevirker at åbne vinduer på altan jo ikke kan lukkes nedefra, der er derfor behov for besked om hvor når, så vi selv kan lukke vinduerne

Angående pris kontakter A-G Søbo, om det er billigere end da det skete via lift

Den ved markvandring vedtagne fremtids opgaver, tilslutter bestyrelsen sig med en lille ændring, skur

Skal også kunne bruges af de med alm cykler da mange har svært ved at få dem op/ned i kælder

Bestyrelsen er glad for dder nu er ro i afdelingen og har i dag budt vores nye beboer i nr 12 velkommen med en blomst, som vi også har ved nye beboer i nr 1 tidligere

Udeplads, vi er enige om at tre store rør langs med sidste tørresnor er fint, så med jord så vi alle kan plante heri til fælles nytte/blomsterhave

A-G undersøger om bord er bestilt

Grundet brandfare ikke kulgril, bestyrelsen har forslag til indkøb af gasgril i stedet

Indkomne forslag til mødet i sept. fra afdelingsbestyrelsen

1. Åbningstid vaskeri ændres til kl 6.00-23.00
2. Nuværende affaldsskur ændres til cykelskur, med mulighed for tilslutning til El for cykler  
Og handicap el køretøjer
3. I stedet etableres affaldsbeholdere i jorden, ingen lugtgener og større rumlighed
4. Der etableres i januar 2019 P kontrol, alle med bil får et P kort og et gæstekort, de uden bil for et gæstekort Fodplejer får to P kort
5. Til forår 2019 anskaffes en gasgril, hvor formand med nøgle til skur kan lukke ud og ind, så lån  
Heraf aftales  
til forår 2019 afsættes lidt midler til indvielse af udepladsen  
Så bord og bænke være indkøbt til april 2019
6. Gennemgang af indsendte fra Kirsten Andersen, hvor noget er forslag, andet spørgsmål
  - Dette papir vedlægges som bilag til referat og afleveres til Søbo af A-G